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Marcin Sęczek, prowadzący Akademię Piłkarską w Sadkowicach dodaje: – Nam „Orlik” pozwoliłby na trenowanie w sezonie jesienno-wiosennym.
(fot. AP Sadkowice)

Sadkowiccy urzędnicy chcą, aby przy miejscowej szkole powstał „Orlik” – kompleks boisk ze
sztuczną nawierzchnią. Wniosek opiewa na ponad milion złotych. Budowa „Orlika” byłaby
zwieńczenie wieloletnich działań wielu osób.

– Cieszę się, że został złożony wniosek na budowę Orlika. Do dyspozycji mamy duży teren, ponad
hektar. Został zakupiony przez gminę jeszcze za poprzedniej dyrekcji, przed ponad 16 laty – mówi
Marek Lewandowski, dyrektor Zespołu Szkół w Sadkowicach.

Marcin Sęczek, prowadzący Akademię Piłkarską w Sadkowicach dodaje: – Trzymam kciuki za
powodzenie wniosku. Nam „Orlik” pozwoliłby na trenowanie w sezonie jesienno-wiosennym. Ten
obiekt posłuży wszystkim, uczniom szkoły, czy też dorosłym mieszkańcom gminy, którzy chcą grać w
piłkę.

Budowa „Orlika” byłaby zwieńczenie wieloletnich działań wielu osób. W ostatnim czasie gmina
zleciła szereg robót na szkolnym boisku.



 

Dalej czytaj w bieżącym (12.05) wydaniu „Głosu Rawy Mazowieckiej i Okolicy” do pobrania w wersji
elektronicznej – TUTAJ.
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